
Sindikat Instituta "Jožef Stefan" 

L J U B L J A N A 

Z A P I S N I K  št. 4/15 

  

seje Izvršnega odbora sindikata SVIZ/IJS z dne 4. 3. 2015 ob 15.00, ki je potekala v sejni sobi IJS. 

Prisotni: D. Bašnec, K. Ernestl, C. Filipič, Z. Jernejc, G. Kramberger, T. Martun, R. Pergarec, J. Pungerčar, 
T. Ručigaj, M. Štraus, G. Tavčar. 

Odsotnost zaradi službenih obveznosti, dopusta ali bolniške odsotnosti so opravičili: R. Bevc, I. Falnoga, 
A. Fekonja, M. Gams, M. Koželj, I. Zajc. 

Vabljena sindikalna zaupnika, nečlana IO, B. Črnič in B. Žefran. B. Žefran je svojo odsotnost opravičil. 

Ostali prisotni: R. Gruden, blagajničarka SVIZ/IJS. 

  
  
1.       Finančno poročilo za leto 2014 in predviden plan porabe SVIZ/IJS v letošnjem letu (R. Gruden) 
  
          R. Gruden je poročala, da sta z Z. Jernejc pripravili podatke za letno finančno poročilo poslovanja 
sindikata SVIZ/IJS za leto 2014 in ga v roku posredovali dne 2. 3. 2015 na AJPES, skladno z zahtevano 
zakonodajo. R. Gruden je z natančnimi številkami predstavila poslovanje sindikata v lanskem letu. Kljub 
rahlim odstopanjem ugotavljamo, da smo poslovali skladno z načrtovanim planom porabe lanskega leta in 
leto končali s pozitivnim saldom na našem računu. Izkaz uspeha v obdobju od 1. 1. do 31. 12. 2015 kaže, 
da smo imeli 23.264,33 EUR skupnih prihodkov in 21.509,77 EUR skupnih odhodkov. 
          R. Gruden je na podlagi podatkov preteklih let pripravila predlog plana porabe finančnih sredstev za 
leto 2015, s čimer so se prisotni strinjali, plan porabe pa se bo dokončno oblikoval in potrdil na skupščini 
sindikata SVIZ/IJS ob konecu meseca marca ali v začetku aprila. 
  
Sklep 1: Predlagan plan porabe finančnih sredstev za leto 2015 je že gradivo za skupščino SVIZ/IJS. R. 
Gruden bo tudi letos, med letom, poročala o finančnem stanju na računu SVIZ/IJS. 
  
  
2.       Potrditev točk dnevnega reda in pregled zapisnika seje z dne 18. 2. 2015 
  
          Potrdili smo točke dnevnega reda, pregledali in potrdili zapisnik seje z dne 18. 2. 2015. 
  
  
3.       Tekoče zadeve    
  
a)       J. Pungerčar je poročal, da se je dne 26. 2. 2015 udeležil seje Upravnega odbora Instituta Jožef 
Stefan. Točke dnevnega reda so obsegale potrditev zapisnika zadnje seje UO, informacije direktorja, 
sprejem letnega poročila za leto 2014 in drugo. 
          Institut je poslovno leto zaključil s pozitivno ničlo, s tem da se je poslovni sklad znižal za okoli 4 
odstotke. Za nas je najbolj razveseljiv podatek, da se je razmerje zaposlenih za določen in nedoločen čas 
v primerjavi z lanskim letom dvignilo v korist zaposlenih za nedoločen čas. Člani UO sicer menijo, da je to 
za Institut slabo, ker se zmanjšuje fleksibilnost. Mi pa se tega podatka veselimo, saj smo si za status redne 
zaposlitve delavcev kot sindikat prizadevali ves čas. UO se je seznanil z osnutkom pogodbe za nakup 
poslovnih prostorov na Teslovi ulici in drugo tekočo problematiko. 
          J. Pungerčar je povedal, da so na seji UO potrdili sklep prejšnje seje, ki se nanaša na pobudo 
sindikata, da se spremeni ustanovni akt IJS, zaradi prekinitve vplačevanja kolektivnega prostovoljnega 
dodatnega pokojninskega zavarovanja na zahtevo RS, o čemer smo že poročali na naših rednih sejah. 
Sklep UO IJS št. 94/7 se glasi »UO IJS se strinja, da se pobudo Sindikata z opredelitvijo razlage in ustreznih 
zakonskih aktov posreduje v proučitev na resorno ministrstvo«.  



  
Sklep 2: J. Pungerčar in G. Kramberger bosta pripravila dopis, da ga pošljemo na resorno ministrstvo s 
soglasjem UO IJS, z obrazložitvijo, da se nam delež dohodka na trgu dviga. 
  
b)       J. Pungerčar je poročal, da imamo na Institutu primer odpovedi delovnega razmerja, kot »redna 
odpoved pogodbe o zaposlitvi iz poslovnih razlogov«. Član se je po pravno pomoč obrnil na OO Ljubljana 
in okolica, kjer so mu povedali, da če se delovno mesto ukine, je odpoved delovnega razmerja iz poslovnih 
razlogov povsem korektna. Je pa res, da je njegovo delovno mesto vprašljivo že vrsto let. Delavec je bil na 
situacijo sicer že večkrat opozorjen, zanj se je že iskalo drugo delovno mesto, do končne rešitve pa ni nikoli 
prišlo. 
          J. Pungerčar in M. Štraus sta bila zaradi opovedi delovnega razmerja delavcu na sestanku pri 
direktorju. Direktor nam je zagotovil, da v kolikor se zanj najde drugo, ustrezno delovno mesto, nima  nič 
proti, da se delavca zaposli še naprej, saj se zaveda težke situacije, ki jo posameznik doživlja ob izgubi 
dela. Članu bomo skušali pomagati, poiskati drugo delovno mesto, če bi se našlo kaj ustreznega zanj. 
  
c)       Dne 2. 3. 2015 sta se J. Pungerčar kot član in M. Štraus udeležila seje predsedstva sindikalne 
konference VŠZ SVIZ Slovenije. B. Štrukelj je prisotne seznanil s tekočo problematiko, največ pozornosti 
pa so na seji usmerili v nov Zakon o visokem šolstvu. Zakon je pripravljala že prejšnja vlada, žal pa je ostal 
v predalu. Delovna skupina, ki je na novo spisala zakon, ni upoštevala vrste pripomb in že sklenjenih ali 
dorečenih predlogov, ki so bile v prejšnjem predlogu zakona že zajete. V sedanjem zakonu niso dorečene 
pomembe točke, kot so finaciranje, znižujejo in izničujejo se pravice zaposlenih ter cela vrsta drugih stvari, 
s katerimi se sindikat SVIZ ne strinja in zato zakon v taki obliki zavrača. Torej, po mnenju predsedstva SK 
VŠZ je koncept novega zakona slab in zato ga bodo na vladi skušali zavrniti. Predlogi k izhodiiščem za novi 
zakon so že bili zbrani in poslani na MIZŠ. Torej SVIZ je proti tako predlaganemu zakonu, priprave nanj 
tečejo dalje, v razpravo in predloge naj se vključujejo še druge, širše skupine udeležencev, ki jih zakon 
posredno ali neposredno zadeva. 
  
č)       Prejeli smo pismo gospe Dobaj, direktorice podjetja IDEALIS - Inštitut za plače in delovna razmerja, s 
katero se nismo strinjali z razlago izračuna plač, ki ga je za nas pripravila na zahtevo Računskega sodišča 
(RS). Njena pisarna je prejela odgovor s strani MJU na vprašanja vodstva IJS, ki v veliki meri pritrjuje našim 
kritičnim pripombam, da so bili pripravljeni izračuni zneskov vračil na IJS previsoki. Dopis je bil posredovan 
sekretariatu IJS, ki bo ponovno pripravilo nove izračune z nižjimi zneski vračil v primeru preveč izplačanih 
plač na IJS po mnenju RS. 
  
  
4.       Priprave na letno skupščino 
          
          Letno skupščino sindikata načrtujemo po dnevih Jožefa Štefana, in sicer med 1. 4. ali 6. 4. 2015. V 
letošnjem letu si želimo potrditi nov statut, ki je načeloma pripravljen in tudi pregledan s strani SVIZ 
Slovenije, ki je naš krovna organizacija, in dopolniti pravilnik »Pogoji za dodelitev solidarnostne pomoči«. 
Člani IO SVIZ/IJS so se strinjali s predlogom porabe finančnih sredstev v letu 2015, ki ga je pripravila R. 
Gruden in smo ga skupaj pregledali v 1. točki te seje. 
  
  
5.       Solidarnostna pomoč 
  
            Člani IO SVIZ/IJS so ponovno obravnaval prošnjo za solidarnostno pomoč članu, ki je moral svojo 

prošnjo po sklepu seje z dne 18. 2. 2015 dopolniti, skladno s pravilnikom SVIZ/IJS, in sprejeli naslednji 

sklep: 
  
Sklep 3: Članu se solidarnostna pomoč v višini 200 EUR odobri, sredstva se mu takoj nakažejo. 
  
  
6.       Razno 
  



          Članica, ki ne živi v Ljubljani, je naslovila na nas prošnjo, da se ji povrne del sredstev za nakup 
vstopnice za predstavo v njenem kraju in ki ni zajeta v povračilo po našem pravilniku. Naše mnenje je bilo, 
da dokler se pravilnik o nakupu vstopnic ne spremeni, ne moremo financirati predstav izven rednega 
repertoarja SVIZ/IJS. 
  
  
Seja je bila končana ob 16.45, vodil jo je C. Filipič.                     Zapisnik je pripravila Metka 
Štraus                     
                                                                                                Zapisnik je pregledal Jože Pungerčar 

Ljubljana, 17. 3. 2015 

  

Poslano:           - članom IO SVIZ/IJS 
                        - članom NO SVIZ/IJS 
                        - predsedniku ZS IJS 
                        - članom UO IJS (delegiranih z IJS) 

            - direktorju IJS 
 


